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2013Z10994 

Vragen van de leden Van Weyenberg (D66) en Heerma (CDA) aan de minister 
van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over een miljoenenstrop voor 
werkgevers door gebruik van onjuiste UWV-gegevens voor de nieuwe 
ziektewet (ingezonden 3 juni 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving dat ruim een derde van de 
gegevens, die het Uitvoeringsinstituut werknemersverzekeringen (UWV) 
gebruikt om de premies voor de nieuwe Ziektewet vast te stellen, onjuist is?1 

Vraag 2
Herkent u dit percentage? 

Vraag 3
Is het juist dat werkgevers op enorme kosten kunnen worden gejaagd als ze 
de gegevens, die het UWV gebruikt om de premies voor de nieuwe Ziektewet 
vast te stellen, niet goed controleren? 

Vraag 4
Zijn de berichten juist dat de kosten voor onterecht betaalde premielasten 
kunnen oplopen tot wel vijf ton per werknemer? 

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u nemen om te voorkomen dat werkgevers bij de 
vaststelling van de premies voor de nieuwe Ziektewet geconfronteerd gaan 
worden met onterechte kosten door onjuiste gegevens van het UWV?

1 BNR-nieuwsradio 24-05-2013, op basis van onderzoeken van AON
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